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The enclosed communication, available in French is,
transmitted to the permanent missions of the States Members of the
United Nations at the request of the Permanent Representatives of

the Republic of Cameroon and The Kyrgyz Republic to the United

Nations.
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3 October 2019

La communication ci-jointe, disponible en anglais et en francais,
est aux missions permanentes des Etats Membres de l'Organisation
des Nations Unies a la demande des Représentant permanent de la
République du Cameroun et de la République Kirghize auprés de

1’ Organisation.

Le 3 octobre 2019



New York, September 27%, 2019

Excellency,

We have the honor to inform you that as of September 27" 2019, the Government of the
Republic of Cameroon and the Government of the Kyrgyz Republic have established diplomatic
relations between the two respective countries.

We, therefore, kindly request Your Excellency that the enclosed Joint Communiqué be
circulated to all Member States as a document of the United Nations.

Please accept, Excellency, the assurances of our highest consideration.

For Tthe Government ' For The Government
of The Republic of Cameroon ~ of the Kyrgyz Republic “
—
H.E 'Mich/e/l"'fgmmo Monthe H.E Mirgul Moldoisaeva
Ambassador, , Ambassadpr,
Permanent Representative of the Republic of ~ Permanent Representative of The Kyrgyz Republic
Cameroon to the United Nations to the United Nations

H. E Anténio GUTERRES
Secretary-General of the United Nations
New York
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New York, le 27 Septembre 2019
Monsieur le Secrétaire Général,

Nous avons I'honneur d’informer Votre Excellence qu’a dater du 27 Septembre 2019, le
Gouvernement de la République du Cameroun et le Gouvernement de la République Kirghize
ont établi des relations diplomatiques au niveau des Ambassadeurs.

Vous voudrez bien trouver ci-joint, le Communiqué Conjoint en francais, anglais, russe
et kirghize que nous avons signé au nom de nos Gouvernements respectifs 3 cet effet,

Nous prions, Votre Excellence, de faire circuler ce texte comme document des Nations
Unies. ‘

Veuillez agréer, Monsieur le Secrétaire Général, les assurances de notre haute
considération.

Pour le Gouvernement de la Pour le Gouvernement de la
République de Cameroun République Kirghi

Tommé Monthe Mirgul Moldoisaeva
Ambassadeur Extraordinaire et Ambassadeur Extraordinaire et
Plénipotentaire Plénipotentiaire

Représentant Permanent Représentant Permanent

de la République du Cameroun de la République Kirghize
S.E.M Ant6nio GUTERRES

Secrétaire Général des Nations Unies
New York



